

# TABLE OF CONTENTS

## 目 录

**Study on the Value of Soil Flood Control and Disaster Reduction  
and Production Function in Shandong Province**  
(山东省主要土壤防洪减灾和生产功能价值研究)

C. WANG, X. LI, W. X. SUN, Y. L. HOU, X. G. ZHANG.....365

**The Geotectonic Types of the Continent Uranium Region and Their Brief Evaluation**  
(大陆铀成矿区大地构造类型及其简要评价)

Z. K. YAO, H. Y. HUANG, X. LIU, Y. XU.....374

**Characteristics and Tectonic Environment of the Late Triassic Volcanic Rocks  
in the Baoshan Block of Western Yunnan**  
(滇西保山地块晚三叠世火山岩特征及其构造环境)

J. F. BAO, Y. J. ZHAO, Z. B. SUN, B. LIU, G. X. XU, R. H. DENG.....385

**Geological Characteristics and Prospecting Prospects of Layer-Controlled Fully  
Concealed Lead-Zinc Deposits in Yangjiazhai, Northwestern Hunan**  
(湘西北杨家寨层控型全隐伏铅锌矿床地质特征及找矿前景)

L. B. HE, G. G. FU, S. X. YANG.....404

**Construction of Control Index System of Mine Geological Environmental Protection  
and Governance Planning in Anhui Province**  
(安徽省矿山地质环境保护与治理规划控制指标体系的构建)

G. L. YANG, J. Q. WANG, S. H. HU, C. FANG.....417

**Analysis on the Characteristics of Atmospheric Particulate Matter and  
Its Causes of Atmospheric Circulation in Beijing**  
(北京市颗粒物污染特征及其大气环流成因分析)

X. L. HU, Y. LI, J. Q. XIA, C. Y. LV, Z. Q. LIU, Q. JIANG.....425

**Based on a Relative Frost Factor Algorithm Retrieving Landscape  
Freeze/Thaw State by Ground-Based L-Band Radiometer**  
(基于陆基 L 波段辐射计的青藏高原地表冻融反演研究)

J. J. XI, S. Q. ZHAO, M. S. WANG, J. X. JIANG, X. WANG.....437

**Ground Penetrating Radar (GPR) Application in Advance Geological Forecast in Tunnel**  
(探地雷达在隧道超前地质预报中的应用)

X. XIAO, Z. Q. ZHU, X. C. LIU, Y. B. WEI.....447